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      Аннотация

    
        
          Тема ВКР бакалавра: «Разработка мероприятий по повышению эффективности производственно-хозяйственной деятельности предприятия (на примере ООО «ПТК "АРГОС-ЭЛЕКТРОН"»)».Цель работы - Данная работа посвящена исследованию производственно-хозяйственной деятельности предприятия и созданию мероприятий для ее улучшения.Работа выполнена на материалах ООО «ПТК "АРГОС-ЭЛЕКТРОН"», а также использована научная литература, интернет-источники, государственные стандарты, годовые отчеты.Использованные методы: Анализ бизнес-кейсов, графические методы, статические и математические методы обработки данных.Результаты работы: 1. Анализ финансовой деятельности предприятия.2. Выявление существующих проблем на предприятии.3. Предложенные решения для выявленных проблем.4. Оценка предлагаемых мероприятий для решения проблем.Область применения результатов ВКР – отдел входного контроля ОТК ООО «ПТК "АРГОС-ЭЛЕКТРОН"».Выводы. В выпускной квалификационной работе решены задачи по повышению эффективности деятельности ООО «ПТК "АРГОС-ЭЛЕКТРОН"»; проведен анализ факторов, влияющих на эффективность компании; проведена оценка производственной и финансовой деятельности ООО «ПТК "АРГОС-ЭЛЕКТРОН"»; предложены мероприятия по повышению эффективности деятельности предприятия. Во время работы над повышением эффективности производственной деятельности предприятия были разработаны проекты по внедрению новых стандартов для входного контроля качества продукции, повышению квалификации персонала ОТК и введение маркировочного способа приема входных материалов.
        

        
          The title of the bachelor graduate qualification work: “Development of measures to improve the efficiency of the company's productive and business activities (the example of the company «ITC Argos-Elektron LTD»)”.The aim of the graduate qualification work:This work is dedicated to the study of industrial and economic activity of the enterprise and creation of measures for its improvement.The work has been carried out on the materials of «ITC Argos-Elektron LTD» and also used scientific literature, Internet sources, state standards, and annual reports.Research methods used: Business case analysis, graphical methods, static and mathematical methods of data processing.The main results of the graduate qualification work: 1. The analysis of the financial activity of the enterprise.2. Identification of existing problems in the enterprise.3. Proposed solutions for the identified problems.4. Evaluation of the proposed measures to solve the problems.The areas of the graduate qualification work results application – Department of incoming inspection of the technical control department «ITC Argos-Elektron LTD».Conclusions of graduate qualification work. In the final qualifying work, the problems of improving the effectiveness of “ITC Argos-Elektron LTD” were solved; the factors affecting the effectiveness of the enterprise were analysed; the evaluation of the industrial and financial activities of ITC Argos-Elektron LTD” was given; measures to improve the effectiveness of the enterprise were proposed. As part of improving the efficiency of the enterprise's production activities, projects to introduce new standards for incoming quality control of products, improving the skills of the QCD personnel and the introduction of labelling method of acceptance of incoming materials were developed.
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